



特選商務會議優惠

於富豪九龍酒店舉辦商務會議,體驗卓越便利與完備的會議設施。酒店坐落於尖沙咀東核心地段,步行直達港鐵站,並可快速接駁機場快線及高速鐵路,為所有與會者締造輕鬆高效的旅程。

全日會議優惠:每位港幣800元

半日會議優惠: 每位港幣700元(包含午餐) 每位港幣550元(不含午餐)

會議設備及配套:

- 會議期間無限供應咖啡及茶
- 會議用品包括筆記紙、筆、提神薄荷糖及水
- · Wi-Fi 上網服務
- LCD 投影機及屏幕、無線麥克風、DVD播放機、 激光筆及流動演講台
- 免費泊車(每50位與會者享1個車位,每日上限5個)
- 自助水站

咖啡茶點(上午及下午)

- 50位或以下提供2款茶點
- 51-100位提供3款茶點
- 100位以上提供4款茶點

預訂及查詢,請聯絡宴會統籌部。

📞 +852 2313 8671 - Mark Meet@kowloon.regalhotel.com

條款及細則:

- 優惠有效期至2026年12月31日
- 價目須另加一服務費及政府稅(如適用)
- 所有會議套餐最少10位起
- 圖片只供參考
- 優惠須提前預訂及視乎供應情況以作最後確認
- 富豪九龍酒店保留隨時修改上述優惠之權利而無需另行通知

♀ 香港尖沙旧麽地道71號

午餐選擇:

- · Mezzo餐廳西式套餐或富豪軒中式套餐
- 包場午餐(50位或以上適用) 中式套餐每位港幣90元/西式自助餐每位港幣150元

LED 電視牆

靜態背景板:每日淨價港幣6,000元活動套餐:每日淨價港幣15,000元



2026年3月31日或之前預訂, 加送一節迎賓茶點

立即預訂







Comprehensive Meeting Packages

Host your next meeting at Regal Kowloon Hotel, where strategic convenience meets sustainable practice. Located in Tsim Sha Tsui East with direct MTR access and swift links to the Airport Express and High Speed Rail, we ensure effortless travel for all attendees.

> Full Day Meeting Package: HK\$800 per person

Half Day Meeting Package: HK\$700 per person with lunch HK\$550 per person without lunch

Meeting Setup & Inclusions:

- Coffee and tea to be served throughout the meeting
- Amenities including notepads, pens, refreshing mints and water
- · Wi-Fi available throughout the function venue
- · LCD projector and screen, wireless microphones, DVD player, laser pointer and portable podium
- · One complimentary car parking space per 50 delegates, up to a maximum of 5 vehicles per day
- Water Station

Coffee Break (Morning and Afternoon)

- 2 refreshments for 50 delegates or below
- 3 refreshments for between 51-100 delegates
- 4 refreshments for 100 delegates or above

For reservations and further information, please contact Events Sales Team

+852 2313 8671

meet@kowloon.regalhotel.com

Terms and Conditions:

- Offer is valid from now until 31 December 2026
- Prices are subject to 10% service charge and prevailing government tax (if applicable)
- A minimum guarantee of 10 persons is required for all meeting packages
- · Photos are for reference only
- Reservation must be made in advance and is subject to availability and final confirmation
- Regal Kowloon Hotel reserves the right to change the offer without prior notice

71 Mody Road, Tsim Sha Tsui, Hong Kong

Lunch Option:

- Western set lunch at Mezzo or Chinese set lunch at Regal Court
- Exclusive venue for luncheon (for 50 persons or above) Chinese set lunch: HK\$90 per person Western buffet: HK\$150 per person

LED Wall

- Static backdrop at HK\$6,000 net per day
- Event Package at HK\$15,000 net per day



Book Now

